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PROTOKÓŁ NR 25/17 

ZE WSPÓLNEGO POSIEDZENIA KOMISJI BUDŻETU I FINANSÓW, 

KOMISJI GOSPODARCZEJ I KOMISJI SPOŁECZNEJ 

KTÓRE ODBYŁO SIĘ DNIA 27.06.2017 R. 

 

 Posiedzenie o godz. 17.00 otworzyła, a następnie prowadziła, Przewodnicząca 

Komisji Budżetu i Finansów, Barbara Graban. W posiedzeniu uczestniczyło sześciu członków 

Komisji Budżetu i Finansów (lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego 

protokołu), pięciu członków Komisji Gospodarczej oraz pięciu członków Komisji Społecznej.  

 W posiedzeniu uczestniczyli także: Janusz Kosecki – Burmistrz Miasta, Wojciech 

Wierzbowski – Zastępca Burmistrza, Barbara Krzyżanowska – Skarbnik Miasta, Marcin 

Hałas – kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej, Przestrzennej i Inwestycji, Iwona 

Kleina Dyrektor Miejskiego Ośrodka Kultury w Skórczu, Krzysztof Czapiewski – 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Skórczu. 

Tematem wspólnych obrad komisji była analiza materiałów na najbliższą sesję Rady 

Miejskiej w Skórczu, która zaplanowana została na 29 czerwca 2017 r. oraz wypracowanie 

planów pracy Komisji Społecznej oraz Komisji Budżetu i Finansów na II półrocze 2017 roku.   

W pierwszej części posiedzenia komisji, Przewodnicząca Graban poinformowała,                 

że sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie między sesyjnym Pan Burmistrz 

przedstawi na końcu, natomiast posiedzenie rozpocznie się od przedyskutowania otrzymanej 

analizy przygotowania letniego wypoczynku dla dzieci i młodzieży. Informację dotyczącą 

zaplanowanych na wakacje zajęć dla dzieci, młodzieży i dorosłych oraz planowanych imprez 

przedstawiła obecnym Iwona Kleina Dyrektor Miejskiego Ośrodka Kultury w Skórczu. 

Radny Eggert zapytał, czy zajęcia dla dzieci na świeżym powietrzu będą odbywały                      

się  w parku. 

Iwona Kleina Dyrektor MOK: Co roku robiliśmy to przy blokach, natomiast w tym 

roku dużo osób zgłasza mi, że wolałyby żeby to było w parku i mam tu mały dylemat. 

Wolałabym jednak chyba zrobić to w parku żeby pogodzić wszystkich rodziców. 

Podczas dalszej prezentacji pani Iwony Kleiny Dyrektor MOK w Skórczu o godzinie 

17:05 na obrady komisji wszedł spóźniony radny Piotr Frost. 

Janusz Kosecki Burmistrz Miasta zapytał jakie pozycje książkowe będą prezentowane 

na targach wydawniczych. 
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Iwona Kleina Dyrektor MOK: Jeśli chodzi o Kociewskie targi wydawnicze                           

to jedziemy na nie tylko z naszą książką wydaną przez Grupę Twórczą Kreska ale też                         

z książką Pani Barbary Pawłowskiej i oczywiście z pracami Grupy Kreska także stoisko 

będziemy mieli bardzo bogate. 

Przewodnicząca Graban: Czy my mamy może jeszcze jakieś mapki Skórcza? 

Janusz Kosecki Burmistrz Miasta: Mamy jeszcze część mapek ale myśleliśmy też nad 

tym żeby jeszcze coś wznowić. 

Przewodnicząca Graban: A może magnesy z widokiem Skórcza, teraz wszyscy na 

wyjazdach je kupują. 

Janusz Kosecki Burmistrz Miasta: Oczywiście, że można. 

Krzysztof Czapiewski Przewodniczący Rady Miejskiej w Skórczu: A ja mam 

propozycję na taką promocję w postaci nalepek z herbem Skórcza, które ludzie na samochody 

Naklejają. 

Iwona Kleina Dyrektor MOK: Muszę w tym miejscu powiedzieć, że Pan Burmistrz 

obiecał nam zrobić pocztówki. 

Janusz Kosecki Burmistrz Miasta: Tak powiedziałem, że zrobimy pocztówki                              

i kalendarz ma to być naczynie połączone. Kilka lat temu powiat starogardzki wydał 

kalendarz formatu A3 lub większy i były w nim wkładki na każdy miesiąc z pocztówek. 

Bardzo fajnie to wyglądało i taki mam pomysł. Rozmawiałem o tym z Panem Olszynką                

po promocji ostatniej książki Pani Pawłowskiej, że musimy przysiąść nad projektem żeby 

wiedzieć jakie pieniądze będą nam na to potrzebne. Musielibyśmy w listopadzie je wydać 

żeby najpóźniej w grudniu były kalendarze. 

Krzysztof Czapiewski Przewodniczący Rady Miejskiej w Skórczu: Odnośnie tych 

nalepek, to cieszą się one zawsze dużym powodzeniem, ludzie nawet chętnie za to sami płacą. 

A czy my możemy takie rzeczy odpłatnie też sprzedawać? 

Barbara Krzyżanowska Skarbnik Miasta: Nie. 

Przewodnicząca Graban: Ale czy na przykład jak będzie ten bieg czterech jezior nie 

można by zrobić stoiska, gdzie można takie rzeczy kupić? 

Janusz Kosecki Burmistrz Miasta: Nie, to tak samo jak były kubki na 80-lecie też były 

bardzo fajne ale też możemy je tylko rozdać. Najlepiej byłoby to przez jakieś towarzystwo 

zrobić i wtedy oni mogą to sprzedać. Zapisałem sobie magnesy, naklejki, kalendarz, 
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zorientujemy się jak to cenowo wygląda i przedstawimy na najbliższym posiedzeniu komisji 

jaki rząd środków byłby potrzebny na realizacje tych materiałów promocyjnych. 

W związku z brakiem kolejnych pytań co do przedstawionej analizy, przewodnicząca 

Komisji Budżetu i Finansów, Barbara Graban przeszła do kolejnego punktu posiedzenia. 

 Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego oraz 

sprawozdania Burmistrza Miasta Skórcz w wykonania budżetu za 2016 rok szczegółowo 

przedstawiła zebranym Skarbnik Miasta Barbara Krzyżanowska.  

Krzysztof Czapiewski Przewodniczący Rady Miejskiej w Skórczu: Ja mam taką 

propozycję, to nie jest pytanie do Pani Skarbnik, żeby zrobić takie zestawienie dla radnych             

w formie tabelarycznej, żebyśmy my jako rada mogli powiedzieć co zrobiliśmy. 

Janusz Kosecki Burmistrz Miasta: Ja myślę, że warto zrobić to tak i podzielić wydatki 

na inwestycje, sprawy społeczne, kulturalne, oświatowe żeby też pokazać jakie pieniądze                    

z budżetu miasta idą na wszystko. Możemy tak to dobrać żeby podzielić na działy ochrona, 

bezpieczeństwo i porządek publiczny daliśmy tyle, to i to było wsparte naszym 

dofinansowaniem. 

W związku z brakiem kolejnych pytań co do przedstawionego projektu uchwały, 

przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów, Barbara Graban zarządziła głosowania nad jego 

przyjęciem. Wyniki głosowań były następujące: 

 „za” „przeciw” „wstrzymujący się” 

Komisja Budżetu i Finansów 6 0 0 

Komisja Gospodarcza 5 0 0 

Komisja Społeczna  5 0 0 

 

Projekt uchwały w sprawie absolutorium dla Burmistrza Miasta Skórcz z tytułu 

wykonania budżetu gminy w roku 2016. 

W związku z brakiem pytań co do powyższego projektu uchwały, przewodnicząca 

Komisji Budżetu i Finansów, Barbara Graban zarządziła głosowanie nad jego przyjęciem. 

Wyniki głosowania były następujące: 

 „za” „przeciw” „wstrzymujący się” 

Komisja Budżetu i Finansów 6 0 0 

Komisja Gospodarcza 5 0 0 

Komisja Społeczna  5 0 0 
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Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały wieloletniej prognozy finansowej 

Gminy Miejskiej Skórcz na lata 2017 - 2021  przedstawiła zebranym Skarbnik Miasta 

Barbara Krzyżanowska.  

W związku z brakiem zapytań co do przedstawionego projektu uchwały, 

przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów zarządziła głosowanie nad jego przyjęciem. 

Wynik głosowania był następujący: 

- „za” przyjęciem projektu uchwały – 6, 

- „przeciw” – 0, 

- „wstrzymujących się” – 0. 

 

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Miejskiej Skórcz 

na 2017 rok  przedstawiła zebranym Skarbnik Miasta Barbara Krzyżanowska.  

Radny Firyn zapytał, czy czyszczenie stawu przy cmentarzu będzie zrobione koparką, 

czy grabelkami. 

Janusz Kosecki Burmistrz Miasta odpowiedział, że przyjedzie koparka, która 

powyrywa wszystko. 

Radny Firyn powiedział, że lepiej byłoby gdyby koparka pogłębiła to i wybrała 

zanieczyszczenia najpierw z połowy stawu, a potem z drugiej strony bo wtedy ryby, które tam 

żyją będą miały szanse przeżyć.  

Janusz Kosecki Burmistrz Miasta odpowiedział, że na razie prowadzone były tylko 

wstępne rozmowy z wykonawcami ale nikt nie chce się tego podjąć. Burmistrz powiedział,        

że ziemię i ta co zostanie wybrane ze stawu trzeba będzie gdzieś wywieźć żeby tam nie leżała 

oraz, że prace te będą wykonane na początku lipca. 

Barbara Krzyżanowska Skarbnik Miasta poinformowała, że Kierownik Zakładu 

Gospodarki miejskiej złożył wniosek żeby wprowadzić zmiany w planie wysokości 

przychodów i kosztów zakładu w postaci zwiększenia przychodów w postaci dochodów                    

z tytułu usług w wysokości 42.463,00 zł i po stronie kosztów środki te mają być przeznaczone 

na odprawę dla pracownika, który odchodzi na emeryturę, na zakup samochodu dostawczego 

dla brygady wodociągowej oraz przyczepy samochodowej. 

W związku z brakiem dalszych zapytań co do przedstawionego projektu uchwały, 

przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów zarządziła głosowanie nad jego przyjęciem. 

Wynik głosowania był następujący: 

- „za” przyjęciem projektu uchwały – 6, 

- „przeciw” – 0, 
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- „wstrzymujących się” – 0. 

 

Projekt uchwały w sprawie przedłużenia czasu obowiązywania dotychczasowych 

taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzania ścieków  

W związku z brakiem pytań co do przedstawionego projektu uchwały, przewodnicząca 

Komisji Budżetu i Finansów, Barbara Graban zarządziła głosowanie nad jego przyjęciem. 

Wyniki głosowania były następujące: 

 „za” „przeciw” „wstrzymujący się” 

Komisja Budżetu i Finansów 6 0 0 

Komisja Gospodarcza 5 0 0 

Komisja Społeczna  5 0 0 

 

Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla fragmentu miasta Skórcz położonego                        

przy ul. Osiedlowej przedstawił zebranym Marcin Hałas kierownik Referatu Gospodarki 

Komunalnej, Przestrzennej i Inwestycji. 

Janusz Kosecki Burmistrz Miasta poinformował, że w planie tym oprócz warunków         

na przemysł zostały też dołączone warunki dla mieszkaniówki ponieważ inwestorzy często 

chcą oprócz przemysłu zrobić też jakąś część mieszkalną. 

Radny Eggert zapytał, czy był już ktoś zainteresowany tym terenem. 

Burmistrz odpowiedział, że  są już dwie, a nawet trzy osoby z terenu miasta, które                

są zainteresowane tym terenem. 

W związku z brakiem kolejnych pytań co do przedstawionego projektu uchwały, 

przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów, Barbara Graban zarządziła głosowania nad jego 

przyjęciem. Wyniki głosowań były następujące: 

 „za” „przeciw” „wstrzymujący się” 

Komisja Budżetu i Finansów 6 0 0 

Komisja Gospodarcza 5 0 0 

Komisja Społeczna  5 0 0 

 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w trybie przetargu 

nieograniczonego ustnego lokalu mieszkalnego nr 1 położonego w Skórczu w budynku 

przy ul. Sobieskiego 28, stanowiącego własność Gminy miejskiej Skórcz przedstawił 
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zebranym Marcin Hałas kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej, Przestrzennej                           

i Inwestycji. 

Radna Lipińska zapytała jaka będzie cena wywoławcza sprzedaży tego lokalu. 

Marcin Hałas odpowiedział, ze będzie to 55.198 zł. 

W związku z brakiem kolejnych pytań co do przedstawionego projektu uchwały, 

przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów, Barbara Graban zarządziła głosowania nad jego 

przyjęciem. Wyniki głosowań były następujące: 

 „za” „przeciw” „wstrzymujący się” 

Komisja Budżetu i Finansów 6 0 0 

Komisja Gospodarcza 5 0 0 

Komisja Społeczna  5 0 0 

 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 

gruntowej stanowiącej mienie Gminy Miejskiej Skórcz w drodze bezprzetargowej 

przedstawił Marcin Hałas kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej, Przestrzennej                           

i Inwestycji. 

W związku z brakiem pytań co do przedstawionego projektu uchwały, przewodnicząca 

Komisji Budżetu i Finansów, Barbara Graban zarządziła głosowania nad jego przyjęciem. 

Wyniki głosowań były następujące: 

 „za” „przeciw” „wstrzymujący się” 

Komisja Budżetu i Finansów 6 0 0 

Komisja Gospodarcza 5 0 0 

Komisja Społeczna  5 0 0 

 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 

gruntowych stanowiącej mienie Gminy Miejskiej Skórcz w drodze przetargu 

nieograniczonego przedstawił zebranym kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej, 

Przestrzennej i Inwestycji, Marcin Hałas. 

Radny Czarnecki zapytał, czy są już chętni na zakup tych działek. 

Burmistrz odpowiedział, że były już telefony z zapytaniami o te działki oraz,                             

że ogłoszenia o sprzedaży znajdą się w lokalnej prasie. 

 W związku z brakiem kolejnych pytań co do przedstawionego projektu uchwały, 

przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów, Barbara Graban zarządziła głosowania nad jego 

przyjęciem. Wyniki głosowań były następujące: 
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 „za” „przeciw” „wstrzymujący się” 

Komisja Budżetu i Finansów 6 0 0 

Komisja Gospodarcza 5 0 0 

Komisja Społeczna  5 0 0 

 

Projekt uchwały zmieniającej uchwałę Nr XXVI/130/2017 Rady Miejskiej                     

w Skórcz z dnia 30 marca 2017 roku w sprawie przyjęcia programu opieki                             

nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie 

Gminy Miejskiej Skórcz przedstawił zebranym kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej, 

Przestrzennej i Inwestycji, Marcin Hałas. 

W związku z brakiem pytań co do przedstawionego projektu uchwały, przewodnicząca 

Komisji Budżetu i Finansów, Barbara Graban zarządziła głosowania nad jego przyjęciem. 

Wyniki głosowań były następujące: 

 „za” „przeciw” „wstrzymujący się” 

Komisja Budżetu i Finansów 6 0 0 

Komisja Gospodarcza 5 0 0 

Komisja Społeczna  5 0 0 

 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 

przetargowego trybu zawarcia umowy użyczenia nieruchomości i zgody na jej użyczenie 

na czas nieoznaczony przedstawił zebranym kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej, 

Przestrzennej i Inwestycji, Marcin Hałas. 

Burmistrz wyjaśnił również, że umowa ta jest konieczna w celu uzyskania przez OSP 

funduszy zewnętrznych z Komendy Głównej Państwowej Straży Pożarnej.  

Radny Pietrzykowski zapytał jak zostaną rozwiązane kwestie odpowiedzialności                 

za stan mienia użyczonego. 

Burmistrz odpowiedział, że te kwestie będą ustalone w umowie użyczenia, która 

zostanie zawarta.  

Przewodnicząca Graban zapytała, czy umowa ta dotyczy tylko garaży, czy również 

pomieszczeń znajdujących się na górze budynku. 

Burmistrz wyjaśnił, że umowa nie będzie dotyczyła Sali widowiskowej                              

ani pomieszczeń, które były remontowane przez Gminę w ramach projektu. Dodał również,                 

że w stosunku do tych pomieszczeń musi zostać zachowana trwałość projektu przez okres 

pięciu i siedmiu lat od daty zakończenia tego projektu. 
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W związku z brakiem kolejnych pytań co do przedstawionego projektu uchwały, 

przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów, Barbara Graban zarządziła głosowania nad jego 

przyjęciem. Wyniki głosowań były następujące: 

 „za” „przeciw” „wstrzymujący się” 

Komisja Budżetu i Finansów 6 0 0 

Komisja Gospodarcza 5 0 0 

Komisja Społeczna  5 0 0 

 

Przewodnicząca Graban powiedziała, że plan pracy Komisji Społecznej  na II półrocze 

(załącznik nr 2 do niniejszego protokołu) oraz Komisji Budżetu i Finansów (załącznik nr 3              

do niniejszego protokołu), które są zaakceptowane przez członków poszczególnych komisji 

zostaną odczytane i przegłosowane na najbliższej sesji Rady Miasta. 

Następnie głos zabrał Burmistrz z informację odnośnie realizacji uchwał                         

i poinformował, że podjęta uchwała Nr XXVII/137/2017 w sprawie zwolnienia od podatku od 

nieruchomości budynków mieszkalnych lub ich części oraz budynków mieszkalno-

użytkowych lub ich części, w których zostanie wykonany remont elewacji frontowej                              

została podważona przez Regionalną Izbę Obrachunkową.  Zarzut co do tej uchwały dotyczy 

tego, że w stosunku do osób prawnych powinno być również skierowane zapytanie                        

do UOKiK o pomoc publiczną. Burmistrz wyjaśnił również, że w związku z brakiem 

jakichkolwiek uwag co do tej uchwały ze strony Urzędu Wojewódzkiego oraz jej 

opublikowaniem w Dzienniku Urzędowym trzeba będzie się skonsultować z Urzędem 

Wojewódzkim i ustalić, co w tej kwestii dalej należy zrobić. 

Następnie Burmistrz przeszedł do kwestii sprawozdania ze swojej działalności                     

w okresie międzysesyjnym, którą radni otrzymali do zapoznania. 

W związku z zapytaniem Radnego Gawrzyała dotyczącym wyjazdów na posiedzenia 

Zarządu Związku Gmin Wierzyca, Burmistrz wyjaśnił, że jest teraz członkiem Zarządu                        

i na bieżąco ma informacje dotyczące jego funkcjonowania. Burmistrz dodał również,                     

że odkąd nowy zarząd się ukonstytuował spotykał się już sześć razy oficjalnie i sześć razy 

podczas spotkań roboczych. Podczas tych spotkań wypracowano kilka ciekawych rzeczy, 

między innymi tzw. „miękka windykacja”, która polega na tym, że są wydelegowane trzy 

zespoły robocze pracowników, które przez kilka tygodni odwiedzają daną gminę i przekazują 

mieszkańcom, którzy zalegają z opłatami za wywóz odpadów informacje o wysokości 

zaległości wraz z dowodem wpłaty. Kontynuując Burmistrz dodał, że w niektórych gminach 

po doręczeniu tych informacji po trzech tygodniach ok. 30% osób dokonało wpłat zaległości 
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na konto. Oprócz tego zarząd zadecydował również o uruchomieniu dodatkowego numeru 

telefonu, bo był problem żeby do Związku Gmin Wierzyca się dodzwonić. Zarząd podjął 

również decyzję o uruchomieniu modułu systemowego, który obsługiwał będzie cały Związek 

Gmin Wierzyca w postaci wysyłania powiadomień sms o nieopłaceniu rachunku za wywóz 

odpadów. Burmistrz poinformował, że puki co Związek Gmin Wierzyca jest na plusie, więc 

wszystko powinno się jakoś bilansować, natomiast miasto Skórcz ma ok. 70-80 tyś. 

zadłużenia, co jest stosunkowo mało w przeliczeniu na mieszkańców i wizytowane będzie 

dopiero pod koniec sierpnia lub na początku września. 

Radny Czarnecki zapytał, czy osoby, które odbierają śmieci mogłyby zostawiać 

karteczki z informacją na temat numerów kontaktowych, pod którymi można sprawdzić swoje 

zadłużenie. 

Burmistrz odpowiedział, że można taką informację wydrukować ale firma, która 

wywozi odpady nie będzie tego rozwozić, bo to jest zupełnie odrębny podmiot ale pomyślą 

nad tym jak to zrobić. 

Radny Gawrzyał poprosił o wyjaśnienie punktu 26 sprawozdania z działalności 

międzysesyjnej burmistrza. 

Burmistrz odpowiadając poinformował, że spotkanie w sprawie budowy 

elektrociepłowni w Skórczu odbyło się na prośbę firmy, która będzie wykonywać budowę. 

Przedstawiciel firmy poprosił o spotkanie z Firmą FAST, która wykazała zainteresowanie 

jako ewentualny odbiorca ciepła i prądu planowaną inwestycją. Na spotkaniu poruszane były 

kwestie techniczne na podstawie, których wykonawca obliczy odpowiednie parametry, które 

będą potrzebne oraz warunki, które firma będzie mogła uzyskać. Burmistrz dodał, że sama 

koncepcja budowy elektrociepłowni bardzo się spodobał panu prokurentowi firmy FAST, 

który wyraził opinię, że jest to zawsze alternatywa gdyby coś się stało to zawsze jest ten drugi 

wariant. 

Radny Czarnecki zapytał, czy są już jakieś plany od kiedy chcą zacząć, od kiedy 

będzie to działać. 

Burmistrz odpowiedział, że zakładają zakończenie inwestycji do końca października 

2018 r. Burmistrz dodał również, ze jak była podpisywana umowa to Marszałek powiedział 

wyraźnie, że realizacja inwestycji do końca października 2018. 

Krzysztof Czapiewski Przewodniczący RM zapytał, czy wiadomo, kto będzie mógł 

nabywać prąd z tej elektrociepłowni. 

Burmistrz odpowiedział, że mieszkańcy bloków przy ul. Pomorskiej i  ul. Ogrodowej 

będą mogli korzystać zarówno z energii cieplnej, jak i z prądu. 
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Radny Gawrzyał poprosił o wyjaśnienie punktu 37 sprawozdania z działalności 

międzysesyjnej burmistrza. 

Burmistrz wyjaśnił, że jeżeli chodzi o Stary Las to wypracował on zysk w postaci                

1,5 mln złotych, z czego 300 tyś. przeznaczono na pokrycie strat z lat ubiegłych, a 1,2 mln 

przeznaczono na kapitał zapasowy firmy, który do tej pory wynosił 1.300 zł. Burmistrz dodał, 

że gdyby ten kapitał pozostał na dotychczasowym poziomie, to w razie gdyby coś się stało 

konieczne byłyby wpłaty od akcjonariuszy zgodnie z udziałami. 

Radny Pietrzykowski zapytał o to, gdzie ma powstać elektrociepłownia. 

Burmistrz wyjaśnił, że ma ona powstać na jednej z działek przy Firmie IGLOTEX. 

Burmistrz dodał również, że puki co elektrociepłownia będzie bazować na gazie skroplonym 

do puki Polska Spółka Gazownicza nie zrobi gazociągu. Natomiast prace nad budową sieci 

gazociągu idą bardzo szybko ponieważ została już przedstawiona koncepcja tej budowy                     

i widać, że wszystkim zależy żeby jak najszybciej ona powstała. 

Krzysztof Czapiewski Przewodniczący RM zapytał na czyj koszt będzie budowana 

instalacja gazowa. 

Burmistrz wyjaśnił, że koszty poniesie Polska Spółka Gazownicza. 

Radny Pietrzykowski powiedział, że wszystkie zakłady produkcyjne, które dokonują 

spalania powinny być budowane na wschodnich ścianach miasta, a tu jest na zachodniej.                

W tym zamyśle chodziło o to żeby szkodliwe warunki, które wydzielane są z kominów były 

przez wiatr wypychane z miasta, bo 90% wiatrów są to wiatry zachodnie. 

Burmistrz odpowiedział, że w tej chwili nic bardziej czystego niż gaz do spalania nie 

ma. Dodał również, że to jest tak jak z tym konkursem, do którego miasto chciało przystąpić 

na wymianę kotłów dla mieszkańców z normalnego węglowego na ekogroszek, pelet lub gaz. 

Okazało się, że jako miasto nie możemy zamieniać kotłów ani na ekogroszek, ani na pelet                         

z powodu zbyt dużego zapylenia. 

Następnie Burmistrz podniósł temat związany ze spotkaniem, które odbyło się                       

z dyrektorem oraz rodzicami dzieci z klas szóstych dotyczącego ewentualnego połączenia 

trzech klas VI w dwie klasy VII. Dodał również, że zobowiązał się przedstawić powyższy 

temat Radzie Miasta oraz, że razem z Panią Skarbnik spojrzą w budżet miasta, z dyrekcją 

szkoły w budżet szkoły i spróbuj coś wypracować w tej kwestii. Na pozostawienie trzech klas 

VII brakuje około 70 tyś. złotych. 

Krzysztof Czapiewski Przewodniczący RM zapytał ile będzie dzieci w klasach jeżeli 

powstaną dwie klasy VII. 
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Burmistrz odpowiedział, że będzie wtedy po 28 osób w klasie. Dodał również, że aby 

zostały trzy klasy jak dotychczas trzeba będzie tych brakujących pieniędzy poszukać                           

w budżecie. Burmistrz poinformował również, że z tego co wie delegacja rodziców tych klas 

przyjdzie na sesję Rady Miejskiej i ten problem Radzie przedstawią. Rada natomiast musi 

zdecydować z czego zrezygnujemy, czego nie zrobimy żeby te brakujące 70 tyś. dołożyć. 

Kontynuując Burmistrz poinformował radnych, że w tej chwili do oświaty gmina dokłada już 

800 tyś złotych do samej szkoły, bo subwencja nie wystarcza, nie mówiąc o 600 tyś., które 

gmina dokłada do przedszkola. Dodał również, że ze strony rodziców tych dzieci padło 

zapytanie dlaczego klasy III nie zostaną połączone, gdyż są aż cztery oddziały. Burmistrz 

wyjaśnił, że w klasach III są dwie klasy dzieci młodszych i dwie klasy dzieci starszych i nie 

ma opcji żeby te klasy połączyć. Burmistrz dodał, że klasa VI c są to dzieci rocznikowo 

młodsze i ta klasa na pewno nie może być podzielona, natomiast w klasie VI a jest jedno 

dziecko z niepełnosprawnością i ta klasa też nie będzie podzielona. Ewentualne dzielenie 

dotyczyłoby klasy VI b, gdzie 10 dzieci przeszłoby do klasy „a”, 10 dzieci do klasy „c”. 

Kontynuując burmistrz powiedział, że trzeba będzie podjąć w tej kwestii decyzję wcześniej 

analizując budżet zarówno gminy jak i szkoły 

Krzysztof Czapiewski Przewodniczący RM powiedział, że w związku z telefonem od 

rodziców wie, że rodzice przyjdą na sesję i złożą wniosek o nie dzielenie tych klas uważa,              

że jest to taki delikatny temat, na który trzeba zrobić oddzielne spotkanie, gdyż na sesji nie da 

się tego rozwiązać. 

Radna Ewa Lipińska przedstawiła wniosek, który do Komisji Społecznej złożył Pana 

Gerarda Reimus (wniosek stanowi załącznik numer 4 do niniejszego protokołu).                            

Po przeczytaniu złożonego wniosku Radna Lipińska dodała, że statuetki przyznawane                      

są zgodnie z regulaminem, który reguluje zasady jej przyznawania. 

Krzysztof Czapiewski Przewodniczący RM odpowiedział, że z treści wniosku wynika, 

że nie chodzi o statuetkę dla zasłużonych tylko ogólnie o statuetkę. 

Burmistrz powiedział, że akurat statuetka jako symbol naszego miasta jest 

przyznawana zgodnie ze statutem i regulaminem przyznawana dla zasłużonych i w innej 

postaci nie była nigdy przyznawana. 

Radna Ewa Lipińska dodała, że należałoby po prostu przegłosować ten wniosek, kto 

jest „za”, a kto jest „przeciw” i sprawa będzie jasna. 

Burmistrz powiedział, że oczywiście decyzję podejmie rada, natomiast trzeba sobie też 

zdać sprawę, że to nie jest tylko tak zaprosić Panią Premier do Skórcza. We wniosku jest 
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napisane, że wizyta ma być prawdopodobnie pod koniec lipca, a my jeszcze nic o tym nie 

wiemy. 

Krzysztof Czapiewski Przewodniczący RM powiedział, że to nie my zapraszamy 

Panią Premier tylko jakaś grupa społeczna i jak przyjedzie szef rady Ministrów, to przecież 

nie będziemy udawać, że go nie ma. 

Radny Pietrzykowski powiedział, że pomimo to jakaś informacja do władz miasta na 

ten temat powinna dotrzeć. 

Burmistrz dodał, że nie wyobraża sobie sytuacji, aby w połowie lipca dostał 

informację, że na „rynku maślanym” ma być przyjęta Pani Premier, a to miejsce nie jest                

na to przygotowane. Kontynuując burmistrz dodał, że jak planowana była wizyta Pana 

Prezydenta to już trzy miesiące wcześniej trwały przygotowania do niej. Przyjeżdżała policja, 

przyjeżdżał BOR i było mnóstwo środków na to przeznaczonych. 

 Radna Ewa Lipińska zapytała, co jeśli przyjedzie naprawdę. 

 Burmistrz odpowiedział, że bez wiedzy władz miasta nie może odbyć się oficjalna 

wizyta Pani Premier. 

Przewodnicząc Graban powiedział, że przedstawiciele tej grupy społecznej powinni 

najpierw skontaktować się z burmistrzem w tej sprawie. Chyba, że będzie to wizyta 

nieoficjalna, które też się zdarzały.  

W związku z brakiem dalszych spraw do omówienia, Przewodnicząca Komisji 

Budżetu i Finansów Barbara Graban zakończyła wspólne posiedzenie komisji o godz. 18.45. 

Protokół zawiera 12 ponumerowanych stron maszynopisu i 4 załączniki.  

 

 

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów 

 

           Barbara Graban 

 

 

 

Protokolant: Sylwia Rynkiewicz 

Skórcz, dnia 03.07.2017 r.  


